
 

RASKLUBBEN FÖR BELGISKA VALLHUNDAR 
Groenendael, Laekenois, Malinois, Tervueren 

 
 
 
 
 
 

Dagordning styrelsemöte digitalt 2024-11-06 kl. 18:30 
 
 

Styrelse  

Ordförande                   Emmelie Karlsson Rydell  
Kassör Susanne Källman Petersson  anmält förhinder 
Sekreterare Helena Nygren 
Ledamöter Elisabeth Johansson-Weber 
 Marie Jadner 

 
Adjungerad Pär Bjellå, Föreningscoach 

  

 

   

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande önskar styrelsen välkommen och speciellt välkommen till 

föreningscoach Pär Bjellå. 

 

§ 2 Val av mötesordförande 

 Emmelie valdes till mötesordförande 

  

§ 3 Val av sekreterare 

 Helena valdes till sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringspersoner 

 Marie och Elisabeth valdes till justeringspersoner 

  

§ 5 Val av skrivare till uppdragslistan 

 Helena valdes till skrivare av uppdragslista 

  

§ 6 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 7 Genomgång av föregående protokoll  

 Protokollet gicks igenom och lads till handlingarna. 
 

§8 Genomgång av föregående uppdragslista 

 Gicks igenom och kompletterades 

  



 

§ 9 Bordlagda ärenden 

Motioner från Åke  

- Frågan kan presenteras på ett medlemsmöte. Helena frågar Elin H om hon 

har möjlighet att presentera på ett medlemsmöte 

Webbshop, kläder med logga – ligger uppe 

 

§ 10 Ekonomisk rapport  

 

Pg 600833-8                               316 331,19 

Pg 634548-2                                   24 312,46 

Pg 840808-0                                   34 683,61 

TOTALT: 375 327,16 

  

Familjemedlemmar 45 

Ordinarie medlemmar 547 

Ungdomsmedlemmar 11 

Hedersmedlemmar 1 

TOTALT: 604 

 

   

§ 11 AK/Rasutveckling  

 Klart för utskick, kommer att skickas ut under november  

Ras/ Rus – Inställd, framskjuten av SKK 

Exteriörprotokoll för flera år bakåt saknas och behöver läggas in i Lathunden. 

Emmelie mailar SBK med fråga om det kan finnas kopior hos dem. 

 

 

§ 12 AK/Prov   

- Initiativ Bruks, diskussion bruksprov: Helena deltog. Bra möte som tog upp 

främst datum och plats för grenarna Skydd, Rapport samt Patrull.  

- Stora Stockholm – vi har trots upprepade frågor till medlemmarna inte fått 

nog med intresserade för att klara av montern. Vi har efter diskussion i 

styrelsens facebook-grupp därför tagit beslut att lämna återbud till SKK. 

Detta medför tyvärr en straffavgift på 2000 kr för klubben, men styrelsen 

fann ingen annan utväg. 

- FMBB – Kerstin Isaksson tillfrågas om hon vill leda FMBB-gruppen och ta 

ansvar för sponsring, ekonomi etc. 

- Elmia - Sverker har erbjudit sig att ansvara för montern. Helena är kontakt in 

i styrelsen 

- MyDog – vi har inte anmält rasmonter eftersom vi inte där heller där har 

arrangör. 
- ÅBB 2024 vem tar vad? BORDLÄGGES till mötet i december. 

- Mejla exteriörbeskrivare med en påminnelse om vad som är exteriöra 

avvikelser. BORDLÄGGES 

- Förslag Helena IPO-R Emmelie och Helena letar efter förslag 

- FMBB – Vi har fått frågan om att arrangera FMBB. Detta låter väldigt 

spännande, men klubben är inte i skick att ta på sig ett så stort arrangemang i 

dagsläget. Helena svarar 



- IGP-tävling Öjaby Skogsnäs 10 november. 6 anmälda ekipage i fyra olika 

klasser. 

 

 

§ 13 AK/Information 

 Inget att rapportera 

 

§ 14 AK/Organisation 

 Egen molntjänst till AfBV för att kunna låta den samlade informationen vandra 

vidare till nästkommande styrelse. Tips från coachen: Man kan, som ideell 

förening ansöka om gratis konto hos Google workspace. Helena kollar  

 Tack-mejl till sponsorer – Emmelie fixar 

 Tankar om kommittéer vad behövs? BORDLÄGGES 

 Helena inbjuden till FB sidan.  

 SKK- Sekretessavtal för att få ut samtliga belgarägares adresser för att kunna 

skicka ut hälsoenkäten. Emmelie kommer att skriva på det för att kunna sprida 

den till så många Belgarägare som möjligt, även såna som ej är medlemmar i 

AfBV. 

 

§ 15 Lokalområden 

 Västra LO arrangerar miljöträningsdag som del av 50-årsfirande 

 

§ 16 Inkomna skrivelser 

SBK Centrala valberedning, svaras senast 5 dec.  

Skrivelse från valberedningen.  

Förfrågan om att anordna FMBB – Ida Q 

Inbjudan organisationskonferans 1-2 februari 

Pressmeddelande om rasklubbarnas betydelse för samhället.  

Regelrevidering allmänna regler.  

2024-10-29 Sverker Lindblad och Marianne Gustavsson meddelar att de avgår 

från styrelsen med omedelbar verkan 

2024-11-06 Adam Dissing meddelar att han avgår från styrelsen med omedelbar 

verkan 

  

 

§ 17 Medlemsvård 

Kallelse till medlemsmöte den 27/11 kl 18:00 kommer att skickas ut via 

Membersite. Bland annat regelrevideringen behöver presenteras. 

Styrelsen har under tiden sedan förra mötet tagit internetbeslut om att lägga ut 

Webshopen och den är nu publicerad. 

Miljöträningsdag Marinan – 150 kr / deltagare. Klubben tar kostnaden för detta 

som del av 50-årsfirandet. Beslut taget genom mejl.  

Ansvarig för medlemsvälkomnande. – Vem tar över. BORDLÄGGES 

  



 

 

§ 18.         Övriga frågor   

Internet-aktivitet för att dra in pengar till laget – tex en bedömning i Hoopers 

eller Lydnad kostar 50 kr.  

Exelark inventarier / material – Några saknas och skall kompletteras snarast. 

Söka arrangörer för SBM 2025 

Blomma samt avteckning på AfBVs facebook-grupp kommer att skickas till de 

styrelsemedlemmar som avgått under hösten. 

 

 

§ 19 Nästa / kommande möte  

 Nästa styrelsemöte 20 nov kl 18:30 

 

 

§ 20.             Mötets avslutande  

 Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat 

 

 

   

 

 
 


